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Epidemic Tuition Fees Plan 2021 

2021 年学费扶助计划 

 

Scholarship applicable to: 

• Advanced Diploma in Creative Multimedia Design (3 Years) 

ENTITLEMENT QUALIFICATION 
50% tuition fee waiver for the entire 
programme (excludes miscellaneous 
fee) 

With a household monthly income of 
less than RM6,500. 

25% tuition fee waiver for the entire 
programme (excludes miscellaneous 
fee) 

With a household monthly income of 
less than RM10,000. 

 

 

奖学金适用于： 

• Advanced Diploma in Creative Multimedia Design (3 Years) 

申请资格 申请资格 

免除 50% 的总学费 （不包括学杂

费） 

家庭月收入不超过 RM6,500。 

免除 25% 的总学费 （不包括学杂

费） 

家庭月收入不超过 RM10,000。 
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学生必须附上以下文件（需相关的签证证明）和申请表格呈交至 TWO STUDIO MULTIMEDIA 

ACADEMY 以完成其程序。 

附上文件 

1. 填妥申请表格。 

2. 家长所得税 EA 表格 （EA FORM） 

3. 家长雇员公积金（EPF）的最新财务报表。 

4. 呈交以下有效协助申请“2021年学费扶助计划”的任何其他文件。（如公司相关银行账

户对账单。） 

*相关资格申请将于 14 天内公布。 

*相关申请者必须是马来西亚公民。 

*申请者必须满 16 岁或以上的。 

申请有效日期：2021 年 3 月 1 日 – 4 月 16 日 

所有申请表格必须在有效期期间交上。 

Students are required to enclose the following documents (Certified true copy) with your 

duly completed application form before returning to Two Studio Multimedia Academy for 

processing. 

Document’s checklist to be enclosed 

1. Duly completed application form. 

2. Parents’ EA Form. 

3. Parents’ latest EPF Statement. 

4. Any other documents that will support your application. (Business Owner with 

bank account statement). 

*An agreement will be within 14 days to qualified applicants. 

*Students applying for this application must be a Malaysian Citizen. 

*Only those aged 16 and above are eligible for application. 

Application valid period: 1st March – 16th April 2021 

All application must reach the marketing and student recruitment office within the 

application valid period. 
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2021 Epidemic Tuition Fees Plan Application Form 

Section 1 – Personal Particulars 

Name :  Gender :  
Add :  Age  :  
   Home Tel :  
   H/P No :  
Email Add :  Place of Birth :  

 

Section 2 – Family Particulars 

List out below the names of your father, mother, brothers and sisters, Please use separate 
sheet, if necessary. 

Full Name Relationship Age Occupation Monthy 
Income (RM) 

     
     
     
     
     
     

  

Section 3 – Brief Explanation  

Tell us why you deserve this financial plan and how you can contribute to Two Studio 

Multimedia Academy. 

 

 
 
 

 

SUBMISSION 
 

All applications are to be mailed or handed to: 

TWO STUDIO MULTIMEDIA ACADEMY 

10, Lorong Usahaniaga 1, Taman Usahaniaga,  

14000 Bukit Mertajam, Pulau Pinang,  

Malaysia. 

 

 

Tel          : 04-537 4536 

Email     : info@twostudio.edu.my  

Website: https://www.twostudio.edu.my/v5/ 
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 TERMS AND CONDITIONS 
    

   

 

1)  
The Epidemic Tuition Fees Plan 2021 is only available as a payment option to 3 years full-time 
students who are enrolled in Two Studio Multimedia Academy with meet financial difficulties. 
《 2021年学费扶助计划》只适用于正在遇到财务困难的Two Studio 多媒体学院的全日制学生。 

2)  
The Epidemic Tuition Fees Plan 2021, unless specifically indicated, are open to all Malaysian 
citizens only. 
除非特别说明，否则《 2021 年学费扶助计划》仅开放给所有马来西亚公民。 

3)  

All application must be accompanied by the relevant supporting documents for this application to 
be considered in a fair and objective manner. Failure to do so or inadequate supporting documents 
may result in this application being rejected. 
所有申请者必须附有相关的支持文件，以便公平客观地审议该申请。否则可能导致该申请被拒

绝。 

4)  
By signing the accepting this application, the applicant agrees to abide by the following 
requirements:  
通过签署和接受本申请，申请者必须同意与遵守以下要求: 

 

• Attend all classes at all-time barring verifiable hardships. (Example: the verification of medical 
certificate / leave application form) Class attendance must be at least 80% per subject. 
必须出席所有课程，除有可验证的难处。（比如：提供医生验证信或由老师批准的请假

信）每科目的上课出席率必须至少拥有 80%以上。 

 

• Withdrawal or dismissal from TWO STUDIO MULTIMEDIA ACADEMY (whether voluntarily or 
administratively) with require full payment of the application received.  
无论是自愿撤销或由 Two Studio 多媒体学院的行政开除，必须全额支付尚未支付的学期学

费。 

 

• This application once terminated for student who withdrawal or dismissal from TWO STUDIO 
MULTIMEDIA ACADEMY (whether voluntarily or administratively) and cannot be instated.  
 该申请一旦被 Two Studio 多媒体学院撤回（无论是自愿还是行政上），将无法复原此申请

表格。 

5)  

All fees will need to be paid before 15th of every month. If applicant fails to do so, he / she will have 
a penalty charge of RM50 per semester during this period.  
所有学费必须在每月 15 日前或当天支付。 如果学生拖欠每月付款，Two Studio 多媒体学院将

征收 RM50 的行政罚款。 

6)  

The Epidemic Tuition Fee Plan 2021 will be terminated upon completion of the normal prescribed 
study period of the programmed enrolled and will not extend to any additional period, including 
resit(s) and retake(s).      
《2021 年学费病扶助计划》将在正常规定的学习期限完成后终止，并且不会延长至任何额外的

期限，包括重考和重修。 
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7)  

 
TWO STUDIO MULTIMEDIA ACADEMY reserves the right to terminate the 2021 Epidemic Tuition 
Fee Plan if the applicant does not comply with the rules and regulations stipulated by TWO STUDIO 
MULTIMEDIA ACADEMY, including the terms and conditions mentioned herein.  
如果申请者违反 Two Studio 多媒体学院规定的规则（包括此处提及的条规和条件），本院将保

留终止《2021 年扶助学费计划》的权利。 

 

8)  
Application form must be submitted to Management Officer, any submission after the deadline will 
NOT be considered and appeals will NOT be considered.  
该申请表格必须交致行政部，截止日期后的任何提交资料将不被考虑、上诉不受处理。 

9)  
All decisions made by TWO STUDIO MULTIMEDIA ACADEMY are final and binding. Appeals will 
NOT be considered.  
所有决定都是最终的，并且不再被重新考虑. 

10)  
By providing the signature below, both parties are agreeing to the establishment of the accordance 
in the parameters and criteria listed above.  
通过以下所提供的签名，验证双方同意并按照上述参数和标准设立。 

 

 
 

   

 

 

 

I hereby declare that the information provided in this application form is complete, 

accurate and true, and I understand and agree with the commit to all provision and 

requirement as outlined in the contract. I understand any information given falsely or 

withheld will affect the decision of my application, and may result in ineligibility for the 

Epidemic Tuition Fee Plan 2021.  

我特此声明，此申请表中所提供的信息是完整，准确和真实的，并且我理解与同意对

合同中概述的所有规定和要求的承诺。 我理解任何错误或隐瞒的信息都会影响我的申

请决定，并可能导致不符合 2021 年学费扶助计划的资格。 

Applicant’s Signature:  

Applicant’s Name:  

I/C:  

Date:  

 

Parent’s / Guardian’s Signature:  

Parent’s / Guardian’s Name:  

I/C:  

Date:  

SIGNATURE SECTION 
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FOR OFFICE USE 
  

 

Eligible  Not Eligible  

                       

 

 

1st Interview Remarks:   

 
 
  
 
 

                                                                                                                                    

2nd Interview Remarks: 

 
 
 
 
 

 

                                                                                                                                                                                                          

Two Studio Multimedia Academy reserves the right to amend the terms and conditions 
without prior notice. 


